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3 INSTRUCTION I 
CD Cable Connection 
lnse「t the cable to the front USB port in the console or glove box 
USB port. If the console po「t is USB-C (TypeC), you can use an OTG 
adaptor or Tparts USB hub to convert. After connection, the HOME 
BUTTON RGB flash, and the game is ready to play. 

。2 Wireless Connection 
a.) First pairing: Long press the HOME BUTTON 3-5 seconds to 
start the pair mode , insert the dongle to the front USB port in the 
console or glove box USB, click the button in the dongle to make 
the pairing happen. After connection, the HOME BUTTON will be 
on still, and the game is ready to play 

Tips: HOME BUTTON RGB and dongle will both flash quickly on 
pair mode. 
If your Tesla does not support data transmission function for 
front console USB ports. Insert the dongle to the glove box USB 
port will work as well. 

b.) Wake up and reconnect: When you need to wake up game 
controller 1n future use. There is no need to repeat the pairing step 
Short press the HOME BUTTON for 1 second to 「econnect
Tips: HOME BUTTON RGB flash slowly on reconnect mode. 

@ Bluetooth Connection On Other Device 
Home+Y: Switch pair mode Home+X: And「aid pair mode 
Home+B: 10S13 pair mode 

@ LED Mode 
a.) Under power on condition: Double press the TURBO BUTTON to 
turn on/off the LED mode. 
b.) Under power on condition: Press the TURBO BUTTON and LEFT 
STICKER to switch the LED color. 

@ Power Off 
a.)Long press the HOME BUTTON 3 seconds to powe「 off the game 
controller. 
b.)The game controller will automatically turn off when the host 
device is off. 
c.) The game controller will automatically turn off when not 
operating fo「 5 minutes . 

®Turbo And Auto Turbo Mode 
a.) Set up single button turbo mode 
Hold A/B/X/Y/Ll/L2/Rl/R2 and press the TURBO BUTTON once to 
set the turbo mode; 
Hold A/B/X/Y/Ll/L2/Rl/R2 and press the TURBO BUTTON twice to 
activate Auto turbo mode; 
Hold A/B/X/Y/Ll/L2/Rl/R2 and press the TURBO BU丁TON three 
times to cancel turbo mode; 
Long press TURBO BUTTON 5 seconds to cancel single button 
turbo mode. 

b.)Turbo mode speed control 
Level 1=5 clicks per second; Level2 =12 clicks pe「 second; Level3= 
20 clicks per second. 
(Speed control: Press TURBO and UP to increase the speed by 
one level, or press TURBO and DOWN to decrease the speed by 
one level) 

(j) Vibration Adjustment 
Press the VIBRATION ADJUST BUTTON to adjust the motor. Motor 
vibration is adjustable to 5 levels :100%, 75%, 50%, 30%, off. (the 
default value is 30%). After successful ad」ustment, the motor 
vibrates for 0.5 seconds. Turn off and then turn on the game 
controller to memorize the most recent ad丿ustment

®Trouble Shooting 
a.)lf any game bugs lead the game controller multifunction, turn off the 
game controller and reconnect to wake up the game controller once 
again 

b.)I伈Sky Force> is not initializing, it normally makes the game control­
le「 not wo「k even it is paired. Open the b「owser on the sc「een can shut 
down the game completely and re-enter the game. 

®Charging And Endurance 
a.) Under power off condition, HOME BUTTON flash in yellow when 
charging, LED off when charging completed 
b.) Low battery alarm: HOME BUT丁ON quick flash in red. 
c.) Play while charging: HOME BUTTON slowly flash in red, HOME 
BUTTON red light keeps on indicates charging is completed 
d.) Full battery standby: 25 days 
e.) Full battery in use: 8-10 hours 
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无线游戏手柄使用说明书
请仔细阅读所有说明，并保留以备将来使用
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＠有线连接
将手柄的充电线 插入车机前排的USB接口中 或者手套箱的USB接口
中。如果车机前排的 USB 接口为 USB-C (TypeC)接口，司以采用
OTG 转接头或者USB拓展坞等外设进行连接。连接成功后手柄的
home键白灯闪烁，即可开始游戏

＠）无线连接

a.)初 次匹配 ：将手柄的Home键长按3~5秒 至指示灯 快闪 ＊ ，插入
蓝牙接收器至数据传输接□ ·, 轻按— 下接收器 上按钮至快闪模式。
连接成功后手柄的home键白灯长亮，即可开始游戏
＊当处于匹配模式下，手柄的Home键和蓝牙接收器 会处于快闪状态
＊特斯拉车机前排的接口默认为数据传输接口，当车机前排的USB
接口为USB-C (TypeC)接口时，可以采用 OTG转接头或者USB拓
展坞等外设进行连接。如部分车型中控前排无数据传输功能 ，可将接
收器插入手套箱的USB接口中

b.) 回连 ／ 唤醒当手柄已经成功租接收器匹配过后 ，再次使用手柄时，
无需重新插拔接收器 ，也无需对手柄 进行垂新匹配。短按 Home键至
手柄开机 即可自动回连手柄 ，连接成功后手祸的 Home 键白灯长亮，
即可开始游戏

＊当处于回连模式下，手柄的Home键会处于快闪状态

＠）其他外设蓝牙配对模式
Home+Y: Switch模式／蓝牙接收器模式，Home键RGB闪烁(7彩
流水），连接 Switch主机亮蓝灯 ，连接接收器蓝灯。
Home+X安卓模式，Home 键RGB ( 红色）闪烁，配对成功蓝色灯

常亮
Home+B: 10S13 模式，Home 键RGB ( 黄色）闪烁，配对成功蓝色
灯常亮

＠灯光的开启关闭及切换

a.)手柄开机状态下： 连按两下Turbo键开启／ 关闭灯光
b.)手柄开机状态下：同时按下Turbo键和左摇杆，切换灯光模式

＠手柄关机
a.)长按Home键3~5秒 ，关机手柄
b.)土机屏导关闭，手柄自动休眠
c.)5 分钟之内没有任何桉键按下则自动休眠（包括感传器 不动）

®Turbo和Auto Turbo功能设置
a.) 按下（第 —次） A/B/X/Y /Ll/L2/Rl/R2/十字键与Turbo键可设罢
Turbo功能；
再次（第二次）按下Turbo 即实现Auto Turbo功能；
再次（第三次）按下Turbo 即取消Turbo功能；
长按Tu「bo键5秒，清除单—按键的Turbo功能；
b.)Turbo 速度调整
1档速度连续连发5 下每积2档速度连续连发12下每枚3档速度：
连续连发20下每秒；

（调整方式：按Turbo键加“ 方向键上 “ 速度增加—档／按Turbo键
+"方向键下 “ 速度降低 一档）

＠马达强弱震动调节功能（带记忆功能）
按马达雳动调节键，可以询节 马达
独立马达震动分为5档 ：100%, 75%, 50% , 30%, 关。（默认为
30%) ,  调节成功后该档马达娱动0.5秒。关机后再开机记忆上 次 调
节档倌

＠故障排除

a.)如遇车机游戏 bug, 无法操作游戏，可以关机手柄再 回连尝试重
新唤醒手柄
b.)如遇《傲气雄腮》因无法初始化导致手柄在连接状态下不可操控
游戏时，可打开车机浏览器对游戏进行完全退出后再重新 进入游戏

® 关千充电和续航
a.)手柄 关机下，充电时： Home键黄色慢闪，充满后灭灯
b.)电池低电压报警： Home键红色等快闪
c.)边玩边充电时:Home键红灯慢闪 ，充满 红灯常亮
d.)满电待机 ： 25天
e.)满电续航： 8-10小时

如您需要更多的帮助，诮您联系我们
service@tparts.com 
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展开尺寸480*120mm

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a 
Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are 
designed to provide reasonable protection against harmful interference in a 
residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio 
frequency energy and, if not installed and used in accordance with the 
instructions, may cause harmful interference to radio communications. 
However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular 
installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or 
television reception, which can be determined by turning the equipment off 
and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or 
more of the following measures:
-- Reorient or relocate the receiving antenna.  
-- Increase the separation between the equipment and receiver.   
-- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to 
which the receiver is connected.  
-- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the 
following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, 
and (2) this device must accept any interference received, including 
interference that may cause undesired operation.

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 
compliance could void the user's authority to operate the equipment.
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